
HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

STED:
Personalerum i PUC-bygning/stueplan

BESTYRELSENS SPILLEREGLER
● Stik hånden i vejret
● Alle kommer til orde
● Alle byder ind
● Lyt efter det gode budskab
● Søg at forstå - før du selv taler
● Plads til bevægelse og humor
● Tal pænt
● Anerkend forskellighed
● Undgå “Ekko-effekten”

Skolebestyrelsesmøde

torsdag 14-06-2023 kl. 18.00 – 21.00

Indbudte:
Forældrerepræsentanter: Allan Markussen, Carina Manley Hansen, Steven Thomsen, Jakob

Bangsgaard Øhlenschlæger, Helena Danielsen, Peter Dalsgaard Busk
Jensen, Thomas Rathcke

Medarb.repræsentanter: Jesper Rugaard, Lene Kjær Andersen
Elevrepræsentanter: Lukas 9.a, Kalle 8.a
Ledelsesrepræsentanter:
Gæster:

Mikael Bugge & Lone Borup

Afbud:Lone Borup, Peter
Dalsgaard Busk, Thomas
Rathcke, Helena
Danielsen, Kalle 8.a,
Lukas 9.a

Kl. 18.00 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Sag 1. a Velkommen og siden sidst
Formål med punktet: Information om skolens drift

Referat
Der er gang i afslutningen af kommende skoleårs planlægning.
Skemaerne er på plads, kalenderen er på plads.
Hornslet IF er ved at ansøge om en ny kunstgrænbane.
Der skal være en drøftelse af hvilke udearealer der skal benyttes af skolen.

Sag 1.b Nyt fra elevrådet INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Formål med punktet: Information fra elevrådet
Tak til Lukas for den flotte indsats i bestyrelsen
Den 16.6 er der lazergame i hallen.

Referat:
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Kl. 18.15 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
2. Sag: Budget 2024
Formål med punktet: strategi for den kommende budgetproces: beregning af konsekvenser
ved nedskæring på 5% - herunder også en fremskrivning ift. tildelingsmodellen

Referat:
Økonomien i reduktions kataloget giver anledning til bekymring for bestyrelsen.
Både de direkte og de indirekte konsekvenser.
En reduktion vil få en betydning for inklusionsopgaven på Hornslet skole.
Der fremlægges en prognose på en fremskrivning af tildelingsmodellen.
I den eksisterende form vil tildelingens modellen, men den forventede elevfremskrivning betyde at
elev tildelingen pr. elev vil falde fra 56000 til 54000 kr. om året pr. elev. Svarende til 460.000 kr.
Udover en mindre andel af medarbejdere til løse opgaven, vil en øget elevgruppe forventeligt betyde
en større andel af elever i specialtilbud.

Bestyrelsen læser reduktions kataloget igennem, så der kan laves et høringssvar til august. Der kan
skrives svar fra den 25.8 til den 12.9

Der er borgermøde den 31. august, som bestyrelsen opfordres til at deltage i.

Kl. 19.00 Spisning af let aftensmåltid

Kl. 19.25 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
3. Sag: Opfølgning på trafik
Formål med punktet: Info mødet med Rune og Erik og forhåbentligt er der noget svar fra Rune
ift. trafiktavler og kys og kør. Vi skal afstemme hvad der skal meldes ud til forældrene
Desuden tilbagemelding fra det møde jeg deltager i vedrørende parkering - Arbejdsmøde
vedrørende parkering v. Rådhuset, Hornslet Skole og Rosengården

Referat
Der er etableret en kontakt med en trafikkonsulent i kommunen.
Der har været et møde, som der følges op på.
Der er lagt op til en ændring af skiltning, så det synliggøres at det er “kys og kør” zone.
Der er lagt op til at der ændres i parkeringstiderne. Der er tryk på om morgenen men mindre om
eftermiddagen. Den virkelighed skal skiltene gerne være med til at understøtte.

Der skal gøres klar til at skabe en tydelig kommunikation om nye parkeringsforhold.

Der er fra Syddjurs Kommune desuden etableret en parkeringsanalyse i Hornslet, som skal give bedre
parkeringsmuligheder for gode parkeringsforhold i byen.
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Kl. 19.45 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
4. Sag: Mobilpolitik
Formål med punktet: Hvad vil Hornslet skole fremadrettet ift. mobilfri skole?
Der kommer lidt inspiration fra Rønde Skole

Referat
Der er nedsat en gruppe i udskolingen som ser på skolens retningslinjer.
Bestyrelsen tager punktet op efter sommerferien.

Kl. 20.25 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
5. Sag: Opsamling på klassedannelse
Formål med punktet: Info om processen og drøftelse af det fremadrettede - oplæg fra Mikael på Mødet

Referat
Det har været en proces, som giver anledning til refleksioner om at klassedeling er den rigtige vej.
Det er en proces som koster mange ressourcer, som kan benyttes bedre på klassetrivsel mv.

Der opfordres bestyrelsen til, at skolens ledelse og medarbejdere kommer med et oplæg til et
alternativ. Det skal indeholde et nuanceret blik på årgangssamarbejde, mulighed for at flytte enkelte
elever, forældresamarbejde mv.

Det skal indgå i en drøftelse af princippet i efteråret 2023 (september / oktober)

Kl. 20.50
PARKERINGSPLADSEN
Formål med punktet: Er der punkter til næste møde eller senere behandling, indsættes de her
- årshjul - Mikael laver et oplæg som afspejler indeværende skoleår
- Kalender med ca. 10 møder + en arbejdslørdag i januar/februar
- Punkter fra arbejdsgrupperne
-

Hornslet, 23- 06.14 Mødet hævet kl.: 20.50
Med venlig hilsen Referent: Mikael

Bugge
Andreasen

Mikael Bugge Næste mødedato: 23-08-23, kl. 18.00
Skoleleder Næste FU Punkter 2 dage før: 23-
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